

Title (en)
Armrest for benches

Title (de)
Rückenlehne für Bänke

Title (fr)
Dossier pour des bancs

Publication
EP 0891728 A2 19990120 (DE)

Application
EP 98112256 A 19980702

Priority
DE 19731105 A 19970719

Abstract (en)

The portable back part (16) for a bench (10) or a stool comprises a U-shaped metal frame (22, 24) and four traversal positioned plastic elements (25, 26, 28, 30). The frame (22, 24) has a clamping device (38) attached to each of its lower ends which comprises a rigid swivel mounted holding element (4) and a clamp (42) and is operated by an eccentric lever (44). A support element (18) can be attached to the stands of the bench/stool (10) to prevent the bench (10) or he stool from turning over.

Abstract (de)

Gegenstand der Erfindung ist eine Rückenlehne mit einem Traggestell (22, 24) mit mindestens einem an dem Traggestell (22, 24) angebrachten Anlehnelement (25, 26, 28, 30, 34), wobei am Traggestell (22, 24) eine Klemmvorrichtung (38, 68) angebracht ist, mit der die Rückenlehne (16, 20) an einem Brett oder einem Rohr anklammbar ist, wobei die Klemmvorrichtung (16, 20) eine starre Haltebacke (40, 70) und eine verstellbare Klemmbacke (42) aufweist und wobei an der Klemmbacke (42) ein Exzenterhebel (44) drehbar gelagert ist. <IMAGE>

IPC 1-7
A47C 11/00; A47C 7/42

IPC 8 full level
A47C 7/42 (2006.01); **A47C 11/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47C 7/42 (2013.01); **A47C 11/00** (2013.01)

Citation (applicant)
DE 8912691 U1 19900125

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0891728 A2 19990120; EP 0891728 A3 20000426; DE 19731105 A1 19990128; DE 19731105 C2 19991216

DOCDB simple family (application)
EP 98112256 A 19980702; DE 19731105 A 19970719